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 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 

 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v ponedeljek, 9. decembra 

2019, v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, Ljutomer. Ob 13. uri je podžupan Janko 

Špindler opravičil županjino nujno odsotnost za 15 min. Po prihodu županje se je seja 

občinskega sveta pričela ob 13.17 uri in jo je vodila županja mag. Olga Karba.  

 

Na začetku seje so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Darinka Budna, Manja 

Gospodarič, Dejan Kaučič, Jože Klemenčič, Silvester Perko, Saša Polajnar, Ludvik Rudolf st., 

Janko Špindler in Jože Panič.  

 

Svojo odsotnost je do predvidoma 14.30 ure opravičil Matevž Kaučič in do 17. ure člani: Sara 

Karba, Ciril Magdič in Slavica Sunčič. Med tem ko so mag. Tomislav Nemec, Srečko Žižek, 

Maksimiljan Gošnjak in Mira Rebernik Žižek opravičili odsotnost za sklicano sejo, Marta Mihorič 

in Dejan Karba pa svoje odsotnosti nista sporočila.  

 

Predstavniki občinske uprave: direktorica Angelca Lukman, vodja Upravno-splošnega oddelka 

Damijana Belcl, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva Olga Lukman, vodja Režijskega 

obrata Aleš Vaupotič in višji svetovalci: Ana Žnidarič, Renata Zrinski, Lilijana Koser, Jerneja 

Rajner, Bojana Babič Škrlec, Andreja Torič in Mitja Kolbl. 

 

Predstavniki medijev: Vida Toš – Vestnik, Ines Zavec – Murski val in Sabrina Kolenko – 

Pomurec.com.  

 

Drugi prisotni: direktorica Splošne knjižnice Ljutomer Vesna Laissani, predstavnik KSP Ljutomer 

d.o.o. Aljoša Leštan in član na listi SD Damjan Bogdan.  

 

Županja je prisotne zbrane lepo pozdravila in zaradi nesklepčnosti (prisotnih je bilo 9 članov OS) 

predlagala, da se počaka 15 minut, saj nismo prejeli opravičila s strani članice OS Marte Mihorič in 

ker se pričakuje, da bo prišel član Matevž Kaučič, ki je navedel, da se bo seji pridružil med 13.30 in 

14.30 uro, prav tako je na poti Niko Miholič. Predlagala je, da v kolikor čez 15 minut sklepčnost ne 

bo zagotovljena, seja ne bo izvedena. Člani občinskega sveta so se s predlogom, da se 15 minut 

počaka, strinjali.  

 

Ob 13.24 uri se je seji pridružil Matevž Kaučič in ob 13.35 uri Niko Miholič.  

 

Županja je ob 13.36 uri podala ugotovitev, da je na seji prisotnih 11 članov občinskega sveta in da 

je sklepčnost zagotovljena.  

 

Nato je podala predlog zapisnika 6. redne seje v razpravo in ker pripomb na zapisnik ni bilo 

podanih, je sledilo glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 11 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0. 

Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil soglasno sprejet.  

 

Nato je podala predlog zapisnika 2. dopisne seje v razpravo in ker pripomb na zapisnik ni bilo 

podanih, je sledilo glasovanje.  
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Prisotnih je bilo 11 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0. 

Zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil soglasno sprejet.  

 

Županja je podala realizacijo sklepov 6. redne in 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine 

Ljutomer.   

 

Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z realizacijo sprejetih sklepov seznanili. 

 

Županja je v razpravo podala predlog dnevnega reda, ki so ga člani prejeli skupaj z vabilom ob 

sklicu 7. redne seje, dne 29. novembra 2019.   

 

Matevž Kaučič je predlagal umik 2. točke Odlok o ustanovitvi in izdajanju javnega glasila Občine 

Ljutomer – druga obravnava iz predlaganega dnevnega reda zaradi odsotnosti predlagatelja.  

 

Županja je pojasnila, da je predlagateljica odloka ona ter predlagala, da se točka obravnava in o 

odloku razpravlja ter, da je v postopku Zakon o medijih in v kolikor bodo sprejete spremembe tega 

zakona, se kasneje lahko spremeni tudi odlok.  

Županja je podala predlog Matevža Kaučiča o umiku točke z dnevnega reda na glasovanje.  

Prisotnih je bilo 11 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 2, PROTI: 7. 

Predlog ni bil sprejet.  

Županja je nato na glasovanje podala predlog dnevnega reda iz gradiva na glasovanje.  

Prisotnih je bilo 11 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 9, PROTI: 1.  

 

Sprejet je bil naslednji dnevni red:  

1. Potrditev mandata člana Občinskega sveta Občine Ljutomer. 

2. Odlok o ustanovitvi in izdajanju javnega glasila Občine Ljutomer – druga obravnava. 

3. Odlok o proračunu občine Ljutomer za leto 2020 – predlog. 

4. Sklep o potrditvi Programa zbiranja komunalnih odpadkov v občini Ljutomer za leto 2020. 

5. Sklep o ekonomskih cenah programov v vrtcih v občini Ljutomer in olajšavah staršem. 

6. Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra. 

7. Predhodno mnenje k Strateškemu načrtu javnega zavoda Splošne knjižnice Ljutomer 2020- 

2025. 

8. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Občine Ljutomer. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

POTRDITEV MANDATA ČLANA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

 

Županja je zaradi odsotnosti predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje 

povabila člana komisije Jožeta Klemenčiča, da poda obrazložitev predlaganega sklepa in ker 

obrazložitve ni želel podati, je županja prosila višjo svetovalko Ano Žnidarič.  

 

Ana Žnidarič je podala uvodno obrazložitev predlaganega sklepa.  

 

Nato je županja podala predlog sklepa na glasovanje.  
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Prisotnih je bilo 11 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 101: 

Občinski svet Občine Ljutomer potrdi mandat člana Občinskega sveta Občine Ljutomer, 

Damjana BOGDANA, roj. 21. 9. 1974, stanujoč Ulica Ludvika Bratuša 10, Ljutomer,  ki je  bil 

izvoljen na volitvah dne 18. novembra 2018.  

Mandat člana občinskega sveta se potrdi za preostanek mandatne dobe Občinskega sveta Občine 

Ljutomer.  

 

Po prebrani zaprisegi je županja novemu članu občinskega sveta Damjanu Bogdanu izrekla čestitke 

in mu predala značko člana občinskega sveta.  

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O USTANOVITVI IN IZDAJANJU JAVNEGA GLASILA OBČINE LJUTOMER – 

DRUGA OBRAVNAVA 

 

Ana Žnidarič je podala uvodno obrazložitev predlaganega sklepa.  

 

Statutarno-pravna komisija je obravnavala Odlok o ustanovitvi in izdajanju javnega glasila 

Občine Ljutomer v drugi obravnavi in sprejela stališče, da odlok ni v nasprotju z zakonom in 

drugimi predpisi.  

 

Člani Obrtno podjetniškega strateškega sveta so se seznanili z vsebino Odloka o ustanovitvi in 

izdajanju javnega glasila Občina Ljutomer, ki je pripravljena za 2. obravnavo. Sedanjo vsebinsko 

zasnovo glasila, s katerim se informira občane o dogajanju v ljutomerski občini, ocenjujejo za 

primerno. Predlagajo, da tako ostane tudi v prihodnje in, da se ne povzroča dodatnih stroškov z 

izdajanjem.  

 

Županja je pojasnila, da amandmajev ni bilo podanih in da sledi glasovanje o predlaganem sklepu.  

 

Prisotnih je bilo 12 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 9, PROTI: 2.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 102: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o ustanovitvi in  izdajanju javnega glasila 

Občine Ljutomer.   

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O PRORAČUNU OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2020 – PREDLOG 

 

Županja je podala uvodno obrazložitev predloga proračuna občine s pomočjo diaprojekcije. Pri 

pripravi predloga je bila upoštevana misel, da se pomaga in podpre občane, društva in vse 

gospodarske panoge, dosega ravnovesje med razvojem in varčnostjo, ohranja enakomernost razvoja 

ter sledi prioritetam, ki so plod razprave z občani.  

 

Statutarno-pravna komisija je obravnavala Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 2020 – 

predlog in predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da o predlogu proračuna razpravlja in 

odloči. 
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Odbor za finance predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Odlok o proračunu Občine 

Ljutomer za leto 2020 – predlog sprejme in da se posreduje v 30 dnevno javno razpravo, s 

pripombami podanimi na sami seji odbora.   

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora predlaga občinskemu svetu, da Proračun občine 

Ljutomer za leto 2020 v predlagani obliki da v javno obravnavo. 

 

Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Odlok o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2020 - predlog sprejme in da se posreduje v 30 dnevno javno 

razpravo, s pripombami podanimi na sami seji odbora.  

 

Odbor za kmetijstvo predlaga občinskemu svetu, da predlog Odloka o proračunu Občine Ljutomer 

za leto 2020 v predlagani obliki sprejme.  

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu, da predlog Odloka o proračunu 

Občine Ljutomer za leto 2020 v predlagani obliki sprejme. 

 

Člani Obrtno podjetniškega strateškega sveta so se seznanili s predlogom proračuna Občine 

Ljutomer za leto 2020. Podpirajo predlog, ki je po njihovem mnenju investicijsko naravnan in sledi 

enakomernemu razvoju celotne občine. Še posebej se zavzemajo za izvedbo vseh postopkov 

povezanih z ureditvijo nove industrijske cone, pohvalno pa so se izrazili do ustanavljanja Zadruge 

Ljutomer, od katere si obetajo povezovanje ponudnikov in skupen nastop na tržišču. 

 

Saša Polajnar je prosila za informacijo glede investicije kolesarske poti Ljutomer-Cven.  

 

Informacijo je podal Mitja Kolbl.  

 

Jože Klemenčič je izpostavil izjemno kritične in nevarne ceste za življenje in sicer cesto v Pristavi, 

cesto Branek, cesto v Podgradju, ceste na območju KS Železne Dveri, cesto v Ulica Prekmurskih 

brigad, cesto v Volkmerjevi ulici in povedal, da bodo v času javne razprave za področje cest podane 

pripombe k predlogu proračuna.  

 

Mitja Kolbl in županja sta podala pojasnila glede izpostavljenih nevarnih cest, kjer je pri nekaterih 

cestah  potrebno še prej urediti komunalno infrastrukturo, pri nekaterih pa predhodno urediti 

lastniška razmerja.  

 

Matevž Kaučič je prosil za informacijo ali se je realiziral sprejet amandma o postavitvi avtobusnih 

postajališč v Noršincih, Pristavi in Podgradju.  

 

Mitja Kolbl je podal odgovor glede različnih možnosti postavitve oz. zarisa avtobusnih postajališč, 

županja pa obljubila, da se bodo ocenili stroški in se bo o tem še razpravljalo.  

 

Matevž Kaučič je izpostavil avtobusni prevoz otrok, kjer se križajo okoliši več osnovnih šol in da je 

pred časom podal predlog, če bi avtobus rahlo spremenil traso vožnje in pobral otroke še v 

Gresovščaku, ki obiskujejo šolo prav tako v Stročji vasi. Takrat je s strani višje svetovalke Karmen 

Lah prejel odgovor, da cesta zaradi plazu v Gresovščaku ni primerna, zato ponovno postavlja 

vprašanje, saj sta se plaz in cesta v tem času sanirala.  

 

Jože Klemenčič je predlagal, da je potrebno več sredstev nameniti mestu Ljutomer in iz njega 

narediti biser, ki ga imamo še poleg Jeruzalema.  
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Županja je povedala, da ima Ljutomer izjemno bogato tradicijo in da se v vseh teh turističnih 

projektih zasleduje kot blagovna znamka tudi Ljutomer in da potekajo razgovori glede 

ljutomerskega hotela.  

 

Niko Miholič je podal informacijo glede projekta Zadruga.  

 

Ludvik Rudolf st. je izpostavil pomembnost izgradnje kolesarske povezave od Ljutomera do Male 

Nedelje in Hotela Bioterme in da bi investicija morala biti prioriteta.   

 

Županja je pojasnila glede potrebnih odkupov zemljišč, ki se predvidevajo v letu 2020 in predlog o 

prestavitvi ceste pri Hotelu Bioterme, o katerem z direktorjem že potekajo razgovori ter o izgradnji 

pločnika od hotela proti Mali Nedelji.  

 

Jože Panič je povedal, da je zagovornik gramoziranih utrjenih kolesarskih stez in da se povežejo v 

neko celoto. Strinja se tudi s predlaganimi investicijami, kot je izgradnja kanalizacije in sanacija 

pločnika na območju KS Stročja vas.  

 

Matevž Kaučič je prosil za obrazložitev povišanja proračunske postavke namenjene za plače.  

 

Damijana Belcl je pojasnila, da so v tej masi za plače zajeti vsi stroški plač, ne samo zaposlenih v 

občinski upravi, ampak stroški predvidenih javnih del, predvidena dodatna zaposlitev v sklopu 

projekta Zadruga, največji delež dviga pa je nastal na podlagi sklenjenih pogajanj socialnih 

partnerjev (dvig plačnih razredov, napredovanja) ter predvideni stroški ene nadomestne zaposlitve.  

 

V razpravi so sodelovali še Saša Polajnar, Matevž Kaučič, Jože Klemenčič in Damjan Bogdan.  

 

Ker druge razprave ni bilo je županja podala predlog proračuna, skupaj s podanimi pobudami in 

predlogi, ki se bodo preučili, na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 12 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 103: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Ljutomer za leto 

2020.  

2. Predlog odloka se posreduje v 30 dnevno javno razpravo.  

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O POTRDITVI PROGRAMA ZBIRANJA KOMUNALNIH ODPADKOV V 

OBČINI LJUTOMER ZA LETO 2020 

 

Aljoša Leštan, predstavnik KSP Ljutomer je podal uvodno obrazložitev k predlaganemu programu 

zbiranja komunalnih odpadkov.  

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora predlaga občinskemu svetu, da potrdi ta program.  

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu, da Sklep o potrditvi Programa 

zbiranja komunalnih odpadkov v občini Ljutomer za leto 2020 v predlagani sprejme. 
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Člani Obrtno podjetniškega strateškega sveta so se seznanili s Programom zbiranja komunalnih 

odpadkov v občini Ljutomer za leto 2020 in ga podpirajo. 

 

V krajši razpravi je sodeloval Janko Špindler. Ker druge razprave ni bilo je županja podala predlog 

sklepa iz gradiva na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 12 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 104: 

Občinski svet Občine Ljutomer potrdi Program zbiranja komunalnih odpadkov v Občini 

Ljutomer za leto 2020. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O EKONOMSKIH CENAH PROGRAMOV V VRTCIH V OBČINI LJUTOMER IN 

OLAJŠAVAH STARŠEM 

 

Damijana Belcl je podala uvodno obrazložitev predlaganega sklepa.  

 

Odbor za finance predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep o ekonomskih cenah 

programov v vrtcih v občini Ljutomer in olajšavah staršem, v predlagani obliki sprejme.  

 

Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep o 

ekonomskih cenah programov v vrtcih v občini Ljutomer in olajšavah staršem, v predlagani obliki 

sprejme.  

 

Člani Obrtno podjetniškega strateškega sveta so se seznanili z novimi ekonomskimi cenami 

programov v vrtcih v občini Ljutomer in olajšavo staršem. Glede na to, da se cene niso spremenile 

od leta 2013, od takrat pa so se povišali osebni dohodki in indeks cen življenjskih potrebščin, so 

člani OPSS mnenja, da se naj sledi metodologiji določanja ekonomskih cen.  

 

Jože Panič je pojasnil, da bo povišanje cen s težkim srcem sprejel, a se mu po obrazložitvi povišanje 

zdi smotrno.   

 

Matevž Kaučič je izpostavil pripombo občanke, zakaj Občina Ljutomer ni pristopila k oktobrskemu 

javnemu razpisu za sofinanciranje krajših programov, saj med občani obstaja interes po takšnem 

programu.  

 

Damijana Belcl je pojasnila, da se je pripomba obravnavala že na Odboru za družbene dejavnosti in 

da gre v javnosti za nerazumevanje razpisa oz. programa, saj ne gre za brezplačni štiriurni program, 

ampak za določen letni fond ur, kar bi zneslo povprečno tedensko dva dni po dve uri na dan prostih 

uric. Izvajanje tovrstnih programov je v izključni domeni posameznih vrtcev, kar pa je povezano s 

kadri in prostorskimi pogoji in da vseh ur ni mogoče skoncentrirati na krajši čas, da bi bil otrok v 

vrtcu ves čas brezplačno.  

 

Ker druge razprave ni bilo je županja podala predlog sklepa iz gradiva na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 12 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št.  105: 

1. Cene dnevnih programov v vrtcih v občini Ljutomer znašajo po otroku mesečno:  

 

 

Program 

Cena programa 

Ekonomska cena 

programa po metodologiji  

Subvencionirana cena za starše s 

stalnim bivališčem v občini Ljutomer 

 

od 1 do 3 let 

 

525,69 € 

 

 

460,00 € 

 

od 3 do 6 let 

 

394,07 € 

 

 

370,00 € 

 

2. Kombinirani oddelki se vrednotijo po ceni programa 3 do 6 let. 

3. V ceni programov so zajeti stroški dela po sistemizaciji delovnih mest za šolsko leto 

2019/2020, stroški živil v višini 30 € in materialni stroški v višini 41 €. 

4. Vrtcem se zagotavljajo mesečno sredstva tako, da se upoštevajo dejanski stroški dela in 

sredstva po otroku za materialne stroške in živila v skladu s 3. točko tega sklepa, 

zmanjšani za prispevke staršev, s stalnim bivališčem v občini Ljutomer.  

5. Za vnaprej napovedano odsotnost, ki traja najmanj 3 delovne dni, se odbijejo stroški živil 

in del materialnih stroškov v višini 1,60 € dnevno, ki se v deležu, glede na odločbo o višini 

plačila, upošteva staršem in občini. 

6. Za odsotnosti zaradi bolezni, ki trajajo neprekinjeno najmanj 15 delovnih dni in se 

dokazujejo z zdravniškim potrdilom, se staršem zaračuna rezervacija mesta v višini 25 % z 

odločbo o plačilu vrtca določenega prispevka. 

7. V obdobju poletnih počitnic v juliju in avgustu lahko starši otroka izpišejo in koristijo 

rezervacijo mesta v vrtcu, ki znaša 25 % njim določenega prispevka z odbitkom živil. 

8. Za izračun prispevka za dneve prisotnosti iz točke 5 in 6 tega sklepa se upošteva dejansko 

število dni v mesecu. 

9. Olajšave iz 1., 6. in 7. točke tega sklepa se ne nanašajo za otroke, za katere so starši 

upravičeni do financiranja ali sofinanciranja iz državnega proračuna. 

10. V sklepu št. 161 z dne 13. 12. 2011 se 2. člen dopolni z drugim odstavkom, ki se 

glasi:«Znižanje lahko znaša največ 1 dohodkovni razred.«. 

11. Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati sklep Občinskega sveta Občine Ljutomer 

štev. 269 z dne  16. 1. 2013. 

12. Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in se začne uporabljati od 1. 1. 2020. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O PRENEHANJU STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 

Ana Žnidarič je podala uvodno obrazložitev predlaganega sklepa.  

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu, da  Sklep o prenehanju statusa 

grajenega javnega dobra v predlagani obliki sprejme. 

 

Matevž Kaučič je opozoril ali se je preverilo, da imajo vsi lastniki dovoze do svojih hiš ali 

kmetijskih površin.  

 

Ana Žnidarič je pojasnila, da je bil cesta odmerjena in da bi moralo biti to urejeno.  

 

Ker druge razprave ni bilo je županja podala predlog sklepa iz gradiva na glasovanje.  
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Prisotnih je bilo 12 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 106: 

O PRENEHANJU STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

1. S tem sklepom preneha status grajenega javnega dobra, naslednjima zemljiščema:  

 parc. št. 1341/5  katastrska občina 259 Ljutomer, ID znak: parcela 259 1341/5 in  

 parc. št. 390/9 katastrska občina 266 Plešivica, ID znak: parcela 266 390/9.  

2. Nepremičnini iz prejšnjega člena tega sklepa prenehata imeti status dobrine v javnem 

dobru in postaneta last Občine Ljutomer ter se v zemljiški knjigi vknjiži lastninska pravica 

v korist:  

Občina Ljutomer  

Vrazova ulica 1  

9240 Ljutomer  

Matična številka 5874092000    do celote 

3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

PREDHODNO MNENJE K STRATEŠKEMU NAČRTU JAVNEGA ZAVODA SPLOŠNE 

KNJIŽNICE LJUTOMER 2020-2025 

 

Direktorica Splošne knjižnice Ljutomer Vesna Laissani je podala obrazložitev k strateškemu načrtu.  

 

Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Predhodno 

mnenje k Strateškemu načrtu javnega zavoda Splošne knjižnice Ljutomer 2020-2025, v predlagani 

obliki sprejme s pripombami podanimi na sami seji odbora. 

 

V krajši razpravi sta sodelovala Matevž Kaučič in Janko Špindler. Odgovore na vprašanja je podala 

direktorica knjižnice.  

 

Ker druge razprave ni bilo je županja podala predlog sklepa iz gradiva na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 12 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 11, PROTI: 1.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 107 : 

Občinski svet Občine Ljutomer podaja pozitivno predhodno mnenje k Strateškemu načrtu 

javnega zavoda Splošne knjižnice Ljutomer 2020-2025, ki je priloga tega sklepa. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

 

Damjan Bogdan je podal naslednje pobude: 

1. Postavitev stacionarnega merilca hitrosti na Cesti 1. slovenskega tabora 5, saj gre za 

območje umirjenega prometa, kjer so hitrosti občasno kršene tudi dvakratno.  

2. Nedelujoča ulična javna razsvetljava se naj sproti popravlja.   

3. Ob preplastitvah cest se naj ob prehodih za pešce namestijo talne led označbe, ki zelo dobro 

preventivno delujejo na voznike.  
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Jože Klemenčič:  

1. Pred časom je bila imenovana delovna skupina za ureditev premoženjsko pravnih razmerij 

in izvedbo dogovorov glede aktivnosti v zvezi z izgradnjo ali dograditvijo Doma starejših 

občanov Ljutomer. Prosil je za poročilo, kaj se je na tem področju do sedaj naredilo oz. 

doseglo.  

2. Kaj se bo naredilo z razpadajočo fontano oz. vodometom na Glavnem trgu? 

3. Ureditev poti med brvjo in ŠIC Ljutomer.  

4. Postavitev stacionarnega merilca hitrosti na cesti proti vasi Cezanjevci.  

 

Županja je v imenu delovne skupine pojasnila, da bo direktor DSO Ljutomer pripravil predlog 

katera investicija je za DSO Ljutomer prioritetna, nato pa bo ministrstvo vrednost zemljišča, kjer 

stoji ljutomerski dom starejših, upošteval kot prispevek Občine Ljutomer. Glede vodometa, ki ni 

ljutomerski ponos, pa je pojasnila, da so v predlogu proračuna zagotovljena določena finančna 

sredstva za sanacijo vodometa. V zvezi z ureditvijo poti je odgovorila, da je bil na Direkcijo RS za 

železniški promet podan predlog o poti tik ob protihrupni ograji, kjer gre za občinsko zemljišče, a 

občina ni prejela pozitivnega soglasja, zato bo iskala novo rešitev, da prestavitev mostu ne bo 

potrebna.  

 

Matevž Kaučič je prosil, da bi se zaradi lažje zagotovitve udeležbe članov občinskega sveta seje 

sklicevale ob poznejših urah in za primerjavo podal ure sej občinskega sveta drugih sosednjih 

občin.  

 

Jože Panič je ponovno prosil za pisni odgovor Statutarno pravne komisije na že od eni prejšnjih sej 

podano vprašanje v zvezi z skladnostjo občinskega odloka o volilnih enotah z veljavno zakonodajo.  

 

Županja je na koncu vsem prisotnim zaželela lepe praznike in čim več dobrih projektov za našo 

skupnost.  

 

 

Seja je bila končana ob 16.15 uri. 

 

 

Zapisala         mag. Olga KARBA,  

Martina Klement                         ŽUPANJA  
 


